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                                     PROTOKÓŁ NR XXVIII/2013 
                                     z przebiegu obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Choszcznie, 
                                     która odbyła się 31 stycznia 2013 r.   
                                    w Choszczeńskim Domu Kultury ul. Bohaterów Warszawy 17. 
 
W sesji uczestniczyło 20 radnych. Skład ustawowy Rady wynosi 21 osób. 
Nieobecna radna Beata Mitera usprawiedliwiona.  
 
Porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad. 
      2.  Przyjęcie protokołu  z XXVII sesji Rady Miejskiej. 
      3.  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał na drukach: 
-  druk 210 w sprawie uchwalenia  budżetu  Gminy Choszczno na rok 2013, 
 - druk 211 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Choszczno na lata 2013 – 2024,  
- druk 227 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Choszczno, 
- druk 239 zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości pożyczek i 
kredytów zaciąganych przez Burmistrza w roku budżetowym 2013, 
- druk 240 zmieniający uchwałę w sprawie zabezpieczenia spłaty kredytu zaciągniętego w 
rachunku podstawowym budżetu Gminy Choszczno. 
      4.  Zatwierdzenie rocznego planu  pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2013. 
      5. Sprawozdanie z pracy komisji rady za 2012. 
      6. Sprawozdanie komisji rewizyjnej z przeprowadzonych  kontroli. 
      7. Sprawozdanie  z działalności Burmistrza w okresie między sesjami i wykonania uchwał 
Rady Miejskiej. 
      8.  Interpelacje i zapytania radnych 
      9.  Wolne wnioski i informacje 
      10.  Zakończenie obrad. 
 
Przebieg sesji: 
Ad.1.  Pani Mariola Kołodko Przewodnicząca Rady Miejskiej o godzinie 14:00 otworzyła 
obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej w Choszcznie. 
Powitała przybyłych radnych, p. Burmistrza Roberta Adamczyka, oraz zaproszonych gości. 
Na podstawie listy obecności stwierdziła, że w obradach bierze udział 20 radnych, co 
upoważnia Radę do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Do liczenia głosów poprosiła Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej p. Anettę Bikowską.  
Zgodnie z art.20 ust.5 ustawy o samorządzie gminnym Przewodnicząca Rady wprowadziła  
do porządku obrad projekty uchwał : 
- druk nr 243 w sprawie  ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 
ochotniczej straży pożarnej z tytułu uczestnictwa w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 
pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Choszczno, 
- druk nr 244 w sprawie podziału Gminy Choszczno na stałe obwody głosowania, ustalenia 
ich granic i numerów, 
- druk nr 246 w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków. W/w druki były 
omawiane na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. 
Pani Mariola Kołodko Przewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała wprowadzenie do 
porządku obrad projekty uchwał Komisji Rewizyjnej: 
-  druk nr 241 w sprawie skargi Stowarzyszenia Na Rzecz Ochrony Środowiska Naturalnego 
Gminy Choszczno na Burmistrza Choszczna i poddała pod głosowanie swój wniosek. W 
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głosowaniu radni zagłosowali 10 głosów „za”, 10 głosów było „przeciwnych” na obecnych 20 
radnych. Projekt uchwały nie został wprowadzony do porządku obrad. 
- druk nr 245 zmieniający uchwałę w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia 
kontroli dotyczącej ewentualnego naruszenia dyscypliny finansów publicznych na kwotę 
498 154,29 zł w 2011 roku. Radni zagłosowali: 10 głosów „za”, 10 głosów „przeciw” na 
obecnych 20 radnych. Projekt uchwały nie został wprowadzony do porządku obrad. 
 
Ad.2. W tym punkcie radni zatwierdzili protokół z XXVII sesji Rady Miejskiej bez 
odczytywania, uwag nikt nie zgłosił, głosami 20 „za” przyjęto protokół. 
 
 Ad.3.  Rozpatrywanie projektów uchwał:  
 -  druk  210 w sprawie uchwalenia  budżetu  Gminy Choszczno na rok 2013. 
Pan Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna zabrał głos informując, że radni 15 stycznia 
otrzymali propozycje do budżetu w formie autopoprawek, na Komisji Budownictwa padł 
wniosek, aby w formie jednolitego tekstu uchwały budżetowej te autopoprawki były zawarte. 
Dzisiaj przed sesją radni otrzymali autopoprawkę, która po stronie oszczędności w większości 
zawiera wszystkie sugestie jakie radni przegłosowali na poprzedniej sesji. 
Pani Barbara Król Skarbnik poinformowała o umieszczonych zmianach w rozchodach. 
Zmieniła się kwota pożyczki na 131 tyś zł. Do spłaty na rok 2013 należy przyjąć tą kwotę. 
Druga pozycja to kredyt termomodernizacyjny, po rozliczeniu kredytu doszła premia 
gwarancyjna i zmieni się kwota o 50 710 zł i spłata będzie wynosiła 38 032 zł. 
Pan Burmistrz przypomniał, że projekt był złożony 15 listopada dla radnych, na sesji 19 
grudnia 2012 r. rada debatowała na sesji. Sugestie wypracowane na sesji są uwzględnione w 
autopoprawkach Burmistrza. Obecnie doszły nowe okoliczności: budowa budynku 
socjalnego, zakończenie roku 2012. Burmistrz wnosi o podjęcie uchwały.  
Dyskusji nie było. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Choszczno na rok 2013. Za uchwaleniem budżetu radni głosowali: 10 głosów „za”, 
głosów przeciwnych nie było, 10 głosów „wstrzymujących się”, na obecnych 20 radnych. 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała nie została podjęta. 
Pani Mariola Kołodko Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o wyjaśnienie Pana 
Stanisława Kalinę prawnika Urzędu Miejskiego. 
Pan mecenas: „ Uchwały są podejmowane zwykłą większością głosów, jeżeli przepis nie 
wymaga większości bezwzględnej lub kwalifikowanej w tym przypadku do przyjęcia 
uchwały wystarcza zwykła większość głosów. Zwykła większość głosów oznacza taką 
sytuację,  kiedy jest więcej głosów za, niż głosów przeciwnych, głosów wstrzymujących nie 
bierze się pod uwagę. Tutaj było 10 głosów „za”, przeciwnych nie było, wstrzymujących było 
10, więc uchwała przeszła.” 
Głos zabrała pani Teresa Kasior radna: „ § 58 ustawy o samorządzie gminnym, mówi iż 
zobowiązania finansowe organu podejmowane są bezwzględną większością  w obecności co 
najmniej połowy ustawowego składu rady, nie ma wątpliwości co do tego, uchwalając budżet 
gminy rada zaciąga zobowiązanie finansowe. Na sali jest 20 radnych i w głosowaniu brało 
udział 20 radnych, bezwzględną większość z 12 stanowi liczba 11, a zatem moim zdaniem 
Rada nie przyjęła budżetu na 2013 rok”. 
Przewodnicząca zarządziła 10 minut przerwy. Przerwa 14:15 do 14:25. 
Po przerwie Przewodnicząca wznowiła obrady i przeszła do kolejnego punktu obrad. 
Druk  nr 211 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Choszczno na lata 2013 – 2024. 
Pan Burmistrz zabrał głos poinformował radnych, że ta uchwała została dostosowana do 
uchwały budżetowej wraz z autopoprawkami i wnosi o podjęcie. 
Dyskusji nie było. 
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Radni zagłosowali: 10 głosów „za”, 10 głosów „ przeciwnych”, głosów wstrzymujących się 
nie było, na obecnych 20 radnych. Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała nie została 
podjęta. 
Druk 227 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Choszczno. Pani Przewodnicząca przypomniała radnym, że projekt uchwały został odesłany 
do Komisji Komunalnej, która wypracowała wniosek. 
Pan Roman Czapiewski Przewodniczący Komisji odczytał wniosek, który  na posiedzeniu 
Komisji 15 stycznia 2013 roku został wypracowany. Komisja wnioskuje o umieszczenie w 
porządku obrad najbliższej sesji Rady Miejskiej projektu uchwały nr 227 w sprawie 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Choszczno w kształcie 
przedstawionym przez Burmistrza Choszczna na posiedzeniu Komisji i rekomenduje 
Przewodniczącej Radzie  wprowadzenie do porządku  najbliższej sesji rekomendacje 
przyjęcia tej uchwały”. 
Dyskusji nie było. 
W głosowaniu: 20 głosów „za” na obecnych 20 radnych. Uchwała została podjęta. 
Uchwała nr XXVIII/230/2013. 
Druk 239 zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości pożyczek i 
kredytów zaciąganych przez Burmistrza w roku budżetowym 2013. 
Pan Burmistrz poinformował radnych, że w pierwszym kwartale dochody budżetu Gminy 
Choszczno w pierwszych miesiącach są nie wystarczające, a wydatki są normalne. Burmistrz 
wnioskuje o podwyższenie kwoty kredytu w rachunku obrotowym do kwoty 2mln zł. Kwota 
ta w roku budżetowym spłacana jest w ratach. 
Dyskusji nie było.  
Radni zagłosowali: 11 głosów „za”, 9 głosów „przeciw” na 20 obecnych. Uchwała została 
podjęta. Uchwała nr XXVIII/228/2013. 
Druk 240 zmieniający uchwałę w sprawie zabezpieczenia spłaty kredytu zaciągniętego w 
rachunku podstawowym budżetu Gminy Choszczno. 
Pan Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna przedstawił projekt uchwały uzasadniając tym, 
że została podjęta uchwała o zwiększeniu kredytu, w analogiczny sposób ten kredyt zostaje 
zabezpieczony ta uchwałą. 
Dyskusji nie było. 
Radni zagłosowali: 11 głosów „za”, 9 głosów „przeciw” na obecnych 20 radnych. Uchwała 
została podjęta. Uchwała nr XXVIII/229/2013. 
Druk nr 243 w sprawie  ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 
ochotniczej straży pożarnej z tytułu uczestnictwa w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 
pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Choszczno. 
Projekt przedstawił pan Burmistrz. Informując, że traci moc uchwała poprzednia i jest 
zmieniony ekwiwalent pieniężny w wysokości 19,80 zł. 
Dyskusji nie było. 
W głosowaniu radni podjęli uchwałę głosując 20 głosami „za”, na obecnych 20 radnych. 
Uchwała nr XXVIII/231/2013. 
Druk nr 244 w sprawie podziału Gminy Choszczno na stałe obwody głosowania, ustalenia 
ich granic i numerów. 
Projekt przedstawił pan Burmistrz. W związku ze zmienioną ordynacja wyborczą powstało 21 
okręgów wyborczych na terenie Gminy Choszczno, zaistniała konieczność dostosowania 
granic obwodów do miejsc głosowania. 
W dyskusji: 
Pan radny Roman Czapiewski złożył wniosek, aby Bonin włączyć do obwodu głosowania w 
Piaseczniku. 
Pan radny Zbigniew Żółkiewicz złożył wniosek, aby ulice: Artylerzystów, FÜrstenwalde, 
Polna, Reymonta, Energetyków, Prusa przydzielić do obwodu głosowania nr 3. 
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Pan Paweł Nahorski zaproponował przerwę. 
Pani Przewodnicząca ogłosiła przerwę. Przerwa 14:30 do 14:45. 
Po przerwie pani Mariola Kołodko wznowiła obrady. 
Pan Burmistrz wniósł te dwie poprawki jako swoją autopoprawkę. 
Więcej uwag nie było. W głosowaniu radni podjęli uchwałę 18 głosami „za”, 1 głos był 
„wstrzymujący się”. Na obecnych na sali  19 radnych. Uchwała nr XXVIII/232/2013. 
Druk nr 246 w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków. 
Projekt przedstawił pan Burmistrz. Poinformował radnych, że wpłynął wniosek 
Przedsiębiorstwa, proponujący przedłużenie czasu obowiązywania taryfy na wodę, której 
ważność kończy się 4 kwietnia 2013 roku. Przedłużanie ważności proponuje się od 5 kwietnia 
do 31 lipca 2013r. Pan rozwoju sieci kanalizacyjnej nowy zostanie państwu przedstawiony w 
lutym i będzie to baza do wyliczenia przyszłej taryfy. 
Dyskusji nie było. 
W głosowaniu: 19 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”, na obecnych na sali 20 radnych. 
Uchwała została podjęta. Uchwała nr XXVIII/233/2013. 
 
Ad.4.  Zatwierdzenie rocznego planu  pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2013. 
Pani Teresa Kasior Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła plan pracy na 2013 rok. 
Dyskusji nie było. 
Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej na rok 2013 i poddała go pod głosowanie. 
W głosowaniu: 17 głosów „za”, 3 głosy „wstrzymujące się”, na obecnych 20 radnych. 
Uchwała została podjęta. Uchwała nr XXVIII/234/2013. 
 
Ad.5. Sprawozdanie z pracy komisji rady za 2012 rok.  
Sprawozdania przedstawiali kolejno przewodniczący poszczególnych komisji: 
- radny pan Kazimierz Czapiewski 
- radny pan Stefan Szemlij 
- radny pan Tomasz Gębarski 
- radny pan Jerzy Miładowski 
- radny pan Roman Czapiewski 
- radna pani Teresa Kasior 
Uwag do sprawozdań nie było. 
 
Ad.6. Sprawozdanie komisji rewizyjnej z przeprowadzonych  kontroli. 
Sprawozdanie z kontroli w Urzędzie Miejskim, której tematem była kontrola finansowa w 
zakresie opracowania miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Gminy 
odczytała pani Teresa Kasior. 
Sprawozdanie  z kontroli przeprowadzonej w Biurze Obsługi Szkół Samorządowych w 
Choszcznie odczytał pan Roman Czapiewski. 
 
Ad.7. Sprawozdanie  z działalności Burmistrza w okresie  między sesjami i wykonania 
uchwał Rady Miejskiej. Pani Przewodnicząca Mariola Kołodko poinformowała, że 
zarządzenia  Burmistrza  znajdują się na stronach BIP Urzędu Miejskiego i  do złożonego 
sprawozdania, które było wyłożone w Biurze Rady w czasie posiedzeń komisji  nikt uwag nie 
wniósł. 
Pan radny Remigiusz Szczęsny złożył wniosek formalny, aby Burmistrz sprawozdanie z 
działalności miedzy sesjami składał osobiście na sesjach i żeby to była informacja w 
najważniejszych kwestiach np. zawierane umowy, podejmowane decyzje. 
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Za wnioskiem zagłosowało 10 radnych, 8 głosów było przeciwnych, 2 głosy wstrzymujące 
się, na obecnych 20 radnych. Wniosek przeszedł. 
 
Ad.8. Interpelacje i zapytania radnych.  
Pan Remigiusz Szczęsny – złożył wniosek o udostępnienie informacji publicznej na temat 
nagród  w Urzędzie Miejskim, ilości dni nieobecnych, zestawienie faktur za okres 2011-2012. 
Pan Zbigniew Żółkiewicz – złożył interpelację w sprawie naprawy chodnika na ulicy 
Wolności. 
Pan Piotr Nahorski zaapelował w imieniu swojego klubu do Przewodniczących Komisji oraz 
do pani Przewodniczącej Rady, aby ograniczyć posiedzenia komisji ze względu na budżet 
gminy Choszczno.  
 
Ad.9. Wolne wnioski i informacje. 
Pani Przewodnicząca poinformowała, że  z pismami jakie wpłynęły do Rady od ostatniej sesji  
Państwo Radni zapoznali się na posiedzeniach Komisji. 
Dalej poinformowała o swoim wystąpieniu do Burmistrza w sprawie pism od panów Piotra 
Sokoła i Wojciecha Sokoła  z prośba o opinię prawną oraz ewentualne przedstawienie 
projektów uchwał. 
Pan Stefan Szemlij w imieniu Komisji Oświaty poprosił Burmistrza, aby przedstawił dość 
precyzyjnie plan kosztów napraw w Szkole Podstawowej nr 1. W tej szkole potrzebny jest 
remont. 
 
Ad.10. Wobec wyczerpania porządku obrad pani Mariola Kołodko Przewodnicząca Rady 
Miejskiej w Choszcznie zamknęła obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej w Choszcznie 
dziękując wszystkim za udział.  
Przebieg sesji został nagrany na płytę CD. Sesję zakończono o godzinie 15:30. 
Protokołowała A. Fic-Łasowska. 
 
 
 
                                                                              Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
                                                                                   mgr Mariola Kołodko 


